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Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan tervezik az M7-es autópálya építéséhez a további anyagszállítást?"címmel a
Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és
közlekedési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ismeretes, hogy az autópálya építéseknél a közúti anyagszállítás során a közúthálózat
jelentősen rongálódik, sok helyen balesetveszélyessé válik . Keszthely északi térségében
ráadásul e városrészben élőknek elviselhetetlen zaj és levegőszennyeződést okoz . A
következő, Nagykanizsa-Balatonkeresztúr M7-es szakaszhoz is várható információink
szerint, hogy a keszthelyi hegységből jelentős mennyiséget fognak szállítani, itt egy
úgynevezett hadiutat is építenének a város elkerülésére .

Kérdéseim:
Mit tesznek a vasúton való szállítás ösztönzéséért?
Van-e lehetőség a hadiút helyett a keszthelyi északi elkerülő nyomvonalán később
alapul is szolgáló földút kiépítésére?
Előírják-e a tenderkiírásban az utak teljes körű helyreállítását?
Hogyan kívánják elérni, hogy a fuvarozók ne a megengedettnél nagyobb tömeggel
közlekedjenek?

Várom megtisztelő válaszát .

Ors"ggyőláa Hivatala
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